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J E G Y Z O K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testületének 2010. 
február 25. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselo-testületi ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Katona István    alpolgármester 
Dávid József     képviselo 
Juhász Csaba    képviselo 
Miklós Imre    képviselo 
 
Igazoltan távol:  
Horváth Lajosné    képviselo 
Kiss Ferenc     képviselo 
Kurunczi Mihály   képviselo 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona    körjegyzo 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezeto 
Rizsányi Róbertné    Gyermekjóléti Szolg. Intézm.vez. 
Sepsik Andrásné    Gyermekjóléti Szolg. gondozó 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviseloket és a 
napirendek eloadóit. Megállapítom, hogy a képviselo-testület határozatképes, 8 fobol 6 fo van 
jelen 75 %-os részvétel. A mai képviselo-testületi ülést megnyitom. Jegyzokönyv 
hitelesítonek felkérem Dávid József valamint Miklós Imre képviseloket. Javaslatot teszek a 
meghívóban szereplo napirendi pontokra, azzal az eltéréssel, hogy a polgármesteri 
tájékozatóra az eloterjesztéseket követoen kerüljön sor. Van-e más javaslat a testület részérol? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
11/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: A képviselo-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a 2010. február 25. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
 
Napirend: 
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1./ Tájékoztató a csanádpalotai Alapszolgáltatási Központ Királyhegyesen végzett 2009. évi 
munkájáról 
     Eloadó: a Központ vezetoje 
 
2./ Beszámoló a Körjegyzoségi Hivatal 2009. évi tevékenységérol 
     Eloadó: Benákné Bárdi Ilona körjegyzo 
 
3./ Eloterjesztések 
 
4./ Polgármesteri tájékoztató 
     Eloadó: Horváth Lajos polgármester 
 
5./ Kérdések, Interpelláció 
 
6./ Egyebek 
 
I. napirendi pont 
A csanádpalotai Alapszolgáltatási Központ 2009. évi munkájáról szóló beszámoló 
megvitatása 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a körünkben jelen lévo Rizsányi Róbertné 
intézményvezetot valamint Sepsik Andrásné családgondozót. Írásban kiküldtük a beszámolót. 
Ezzel kapcsolatosan van-e az eloterjesztoknek szóbeli kiegészítésük? 
 
Rizsányi Róbertné intézményvezeto: Nincs szóbeli kiegészítésem, a feltett kérdésekre, 
észrevételekre folyamatosan fogunk válaszolni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Elismerem a szolgálat munkáját, de a megelozo tevékenység 
eredményességével kapcsolatosan kételyeim vannak. Az elmúlt idoszakban 8 gyerek került el 
hírtelen a faluból. És azt gondolom, hogy ezek a problémák már korábban észrevehetoek 
voltak, az ilyen súlyos lépéseket meg lehetett volna elozni.  
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzo : Én a jegyzoi gyámhatóság részérol megköszönöm a 
munkájukat. Az együtt muködésünket nagyon jónak tartom. Valóban az utóbbi idoszakban 
több intézkedésre volt szükség, de ezek közül egy gyermek elhelyezését a szülo gondnokság 
alá helyezése miatt kialakult jogi helyzet tette szükségessé. Két kisgyermek bírósági ítélettel 
került ide a faluba, de a család a mindennapi gyakorlatban nem tudott a feladattal 
megbirkózni, és kérték a gyermekek elhelyezését. Az a 4 gyermek aki az édesanyjával 
hirtelen elköltözött, néhány nap után visszaköltözött a faluba. Most már fokozott odafigyelés, 
családgondozás mellett.  
 
Rizsányi Róbertné intézményvezeto: Ezekrol a beállt helyzetekrol a legnagyobb odafigyelés 
mellett sem tehettünk, apró sikereink azonban vannak. És ezek adják a mindennapi 
munkánkhoz az erot, de ezek nem látványosak. 
 
Sepsik Andrásné családgondozó: A munkám során elsosorban életvezetési tanácsokkal, a 
felmerült problémák megoldásában való segítéssel tudom támogatni a családot. Fo célunk 
mindig a gyermek családban tartása, de sajnos az élet néha teremt olyan helyzetet, hogy el 
kell egy gyermeket helyezni.  
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Horváth Lajos polgármester: Tudom, hogy a jelzorendszer muködik, de kétes a hatékonysága 
amikor két hét alatt 8 gyerek megy el. Az iskola fenntartása érdekében, családokat 
telepítettünk a faluba, lakásokat adtunk nekik, segítettük oket. Ezek a problémák, amik miatt 
most intézkedtek, régóta fennállnak, és most hirtelen ezeken változtatni kellett, amit nehéz 
elfogadnom. Mindezek ellenére elismerem a munkájukat és azt is, hogy vannak eredmények.  
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzo: A jelzorendszerre vonatkozó észrevételt valamilyen szinten 
jogosnak tartom, és ezért a jelzorendszer helyi, itt lévo tagjainak szorosabb összefogását 
valósítjuk meg a jövoben.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi 
munkájáról szóló beszámolót. 
 
12/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi munkájáról szóló 
beszámoló elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta Rizsányi Róbertné 
intézményvezeto beszámolóját az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
2009. évi munkájáról és tudomásul vette. 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megköszöni az Alapszolgáltatási 
Központ Vezetojének és munkatársainak Királyhegyes településen végzett munkáját. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Rizsányi Róbertné intézményvezeto   székhelyén 
3./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Beszámoló a Körjegyzoségi Hivatal 2009. évi tevékenységérol 
 
Horváth Lajos polgármester: Írásban kiküldtük az anyagot, minden testületi tag részére. Az 
eloterjesztés részletes tájékoztatást ad a hivatal munkájáról. Megkérdezem az eloterjesztot, 
van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzo : Nincs szóbeli kiegészítésem. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Körjegyzoségi Hivatal 2009. évi tevékenységérol szóló beszámolót. 
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13/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: Beszámoló a Körjegyzoségi Hivatal 2009. évi tevékenységérol 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta a Körjegyzoségi 
Hivatal 2009. évi tevékenységérol szóló beszámolót és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo    helyben 
3./ Irattár 
 
 
III. napirendi pont 
Eloterjesztések 
 
1.számú eloterjesztés 
A közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat támogatása 
ügyében hozott 9/2010.(I.28.)Öh. számú határozat módosítása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Ismételten kiírták a kistelepülések nevelési-oktatási intézmények 
infrastrukturális fejlesztésére vonatkozó pályázatot. Errol már az elozo testületi ülésen tettem 
is említést. Most fejeztük be az óvoda felújítását, az elozo évi pályázati támogatásból, de 
javaslom, hogy ismét pályázzunk és folyassuk a felújítást. Most az óvodai szolgáltatás 
bovítésével indokoljuk a támogatási igényt, azon belül egy csoport szoba kialakítását, a vizes 
blokk felújítását, a futésrendszer korszerusítését valósítanánk meg a támogatásból. Ezzel 
lehetové válna, hogy a két évet betöltött gyerekek is bekerülhessenek az óvodai ellátásba. 
Januárban döntöttünk ennek a pályázatnak a beadásáról, és erre sor is került a fenntartó 
Csanádpalota Város Önkormányzata által. Most kérték tolünk, hogy módosítsuk az összegek 
vonatkozásában az errol hozott határozatunkat, mert a pályázati adatokat excel táblázatba 
rendezve más összegek jöttek ki a kerekítési szabályok miatt. a beruházás fo összege 1 
forinttal változik, így a helyes összeg 9.458.959,- forint, ebbol következoen az igényelt 
támogatás összege 8.513.062.- forint és a pályázat önereje 945.897.- forint. Kérem a 
képviselo-testületet, hogy ezekkel az összegekkel módosítsa a 9/2010.(I.28.)Öh. számú 
határozatát. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat 
támogatása ügyében hozott 9/2010.(I.28.)Öh. számú határozat módosítását. 
 
14/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: A közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat 
támogatása ügyében hozott 9/2010.(I.28.)Öh. számú határozat módosítása 
 

H A T Á R O Z A T 
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1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete az önkormányzati miniszter 
1/2010.(I.19.) ÖM rendeletében foglalt, közoktatási intézmények infrasturkturális 
fejlesztésével kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatásra vonatkozó pályázat tárgyában 
hozott 9/2010.(I.28.)Öh. számú határozatát a támogatás összege, az önero összege és a 
beruházás összege vonatkozásában az alábbiak szerint módosítja: 
 
2./ A tagintézményként muködo királyhegyesi óvoda infrastruktúrális fejlesztésére  
Csanádpalota Város Önkormányzata 8.513.062.- Ft azaz Nyolcmillió-ötszáztizenháromezer-
hatvanketto forint támogatásra nyújt be igényt, amely a teljes beruházás 90 %-a.  
 
4./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a beruházás megvalósításához 
szükséges 10 % önrészt, 945.897.-Ft-ot, azaz Kilencszáznegyvenötezer-
nyolcszázkilencvenhét forintot átadott pénzeszközként biztosítja Csanádpalota Város 
Önkormányzata részére. Az öneroként átadott pénzeszközre vonatkozóan az érintett 
önkormányzatok megállapodást kötnek. 
 
5./ A támogatással megvalósuló tagintézményként muködo óvoda felújításának teljes összege 
9.458.959.-Ft, azaz Kilencmillió-négyszázötvennyolcezer-kilencszázötvenkilenc forint. 
 
7./ A Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a pályázathoz szükséges 
önrészt és költségeket az önkormányzat 2010. évi költségvetésében biztosítja.  
 
9./ A képviselo-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert a pályázathoz szükséges 
önero és költségek átutalására, a pályázathoz kapcsolódó nyilatkozatok megtételére valamint 
az átadott pénzeszközre vonatkozó megállapodás megkötésére. 
 
Határido: 2010. február 25. 
     Illetve folyamatos  
Felelos:   Horváth Lajos polgármester 
                Benákné Bárdi Ilona körjegyzo 
 
A képviselo-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo      Helyben 
3./ Kovács Sándor polgármester     Csanádpalota 
4.  Erdélyi Sándorné dr. jegyzo     Csanádpalota 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó    Helyben 
5./ Irattár 
 
2.számú eloterjesztés 
Szavazatszámláló bizottságok megválasztása 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzo: A Köztársasági Elnök kituzte az országgyulési képviselo 
választás idopontját, és mint ismeretes április 11-én lesz a választás elso fordulója. A hatályos 
törvényi rendelkezés értelmében a szavazatszámláló bizottságokat az elso fordulót 
megelozoen kell megválasztani, és mandátumuk az elkövetkezendo négy évre fog szólni. 
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Áttekintettük a szavazatszámláló bizottságok névsorát, egyeztettünk a bizottsági tagokkal, és 
kérem a képviselo-testületet, hogy a kiadott eloterjesztés szerint válassza meg a 001 és a 002 
szavazókörökben muködo szavazatszámláló bizottságokat. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a szavazatszámláló bizottságok megválasztásáról. 
 
15/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: Szavazatszámláló bizottságok megválasztása 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a választási eljárásról szóló – 
többször módosított – 1997. évi C. törvény 23. § (1) bekezdése alapján Királyhegyes 
községben kialakított szavazókörök szavazatszámláló bizottságainak három tagját és 
szükséges számban póttagjait az alábbiak szerint választja meg. 
 
Szavazatszámláló bizottságok: 
 
001. szavazókör: 
Tagok:     Szabó Lászlóné 
                Mátó Mihályné 
                Beke Katalin 
Póttagok: Daróczi Andrásné 
                Ifj. Antal Ferenc 
                Németh Róbert 
                Csányi Tünde 
 
002. szavazókör: 
Tagok:     Ménesi Jánosné 
                 Mátóné Farkas Karolina 
                 Farkas János 
Póttagok: Kovács János 
                 Popon Józsefné 
                 Farkas Beáta 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo    helyben 
2./ Irattár 
 
 
3.számú eloterjesztés 
Beiskolázás idopontja a Makói Általános Iskolába a 2010/2011. tanévre  
 
Horváth Lajos polgármester: A Makói Általános Iskola tagintézményeként muködo helyi 
iskolánk miatt érintettek vagyunk a fenntartói feladatokban, ezért az általános iskolai beíratás 
idopontját jóvá kell hagynunk. A közoktatási osztály megküldte a javaslatot, melyet már 
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Makó Város Önkormányzat képviselo-testülete megtárgyalt és elfogadott. Kérem, hogy a 
képviselo-testület ugyan ilyen módon fogadja el a beiskolázás idopontját.  
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Beiskolázás idopontja a Makói Általános Iskolába a 2010/2011. 
tanévre. 
 
16/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: Beiskolázás idopontja a Makói Általános Iskolába a 2010/2011. tanévre  
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 8.§ (4) bekezdésben foglaltak szerint eljárva a 2010/2011. tanévben 
tanköteles korú gyermekek beiskolázásával kapcsolatos feladatai alapján az alábbiak szerint 
határoz: 
 
1. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a közoktatásról szóló többször 

módosított 1993. évi LXXIX. törvény 66. §. (9) bekezdése alapján a tanköteles gyermekek 
beiskolázási idopontját 2010. március 31. – április 01-re írja ki. 

  
2. A Képviselo-testület felkéri a jegyzot, hogy a tanköteles korú gyermekek beiskolázási 

idopontját a helyben szokásos módon tegye közzé.  
 
Határido: 2010. február 28. 
Felelos: jegyzo 
 
A képviselo-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást nem kér. 
 
A határozatról  értesítést kap: 
 
1./ Makó város polgármestere    Makó 
2./ Makó város alpolgármestere    Makó 
3./ Makó város jegyzoje     Makó 
4./ Makói Általános Iskola     Makó 
5./ Polgármesteri Hivatal közoktatási osztálya  Makó 
6./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
7./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
8./ Nagyér község polgármestere és jegyzoje  Nagyér 
9./ Irattár 
 
 
3.számú eloterjesztés 
Csanádpalota Város, Kövegy és Királyhegyes Községek Önkormányzatainak 
közfoglalkoztatást szervezo közös foglalkoztatására társulás létrehozása 
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Horváth Lajos polgármester: A közfoglalkoztatást szervezo alkalmazására tavaly társulást 
hoztunk létre Csanádpalota és Kövegy településekkel közösen. Akkor pályázat benyújtására is 
sor került és az elnyert támogatásból alkalmazzuk a munkatársat. Most ismételten kiírták a 
pályázatot, mivel az tavaly egy évre szólt, és ismét szeretnénk pályázni a szervezo további 
foglalkoztatására. Javaslom, hogy változatlan formában támogassuk a pályázat benyújtását, és 
gesztorként Csanádpalota Város Önkormányzatát jelöljük ki.  
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a Csanádpalota Város, Kövegy és Királyhegyes Községek 
Önkormányzatainak közfoglalkoztatást szervezo közös foglalkoztatására társulás 
létrehozásáról. 
 
17/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: Csanádpalota Város, Kövegy és Királyhegyes Községek Önkormányzatainak 
közfoglalkoztatást szervezo közös foglalkoztatására társulás létrehozása 
 

H A T Á R O Z A T 
 

1./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a közfoglalkoztatást 
szervezo foglalkoztatására vonatkozó pályázat benyújtásával egyetért és a pályázat 
benyújtására felhatalmazza Társulás székhelye szerinti Csanádpalota Város Önkormányzatát, 
mint  gesztor önkormányzatot.  
 
2/ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete felhatalmazza Horváth Lajos 
polgármestert a pályázathoz kapcsolódó nyilatkozatok aláírására. 
  
Felelos:     Horváth Lajos polgármester 
Határido:  azonnal 
 
A Képviselo-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást nem kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
3./ Kovács Sándor polgármester    Csanádpalota 
4./ Erdélyi Sándorné dr. jegyzo     Csanádpalota 
5./ Galgóczkiné Krobák Mária polgármester   Kövegy 
6./ Irattár 
 
 
IV. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
Horváth Lajos polgármester: Tájékoztatom a képviselo-testületet, hogy a többcélú társulás 
február 12-én ülésezett. Ilyenkor szokott ülésezni a fejlesztési tanács, most ülést tartott az 
ivóvízminoség-javításra létrehozott társulás, sot a Fejlesztési kht. taggyulése és a Víziközmu 
Kft. taggyulése is. Fo napirend a társulás költségvetésének elfogadása volt, ami vita nélkül 
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megtörtént. A társulási feladatokat illetoen változást fog jelenteni a mi esetünkben az 
iskolabusz muködtetése. 5 millió forint hiányzik a normatíva csökkenése miatt az iskolabusz 
muködtetéséhez, ezért Óföldeák és Királyhegyes településekre az alacsony igénybevétel miatt 
nem fog kijárni az iskolabusz. A tanulókat a közel azonos idopontban induló Volán járat fogja 
szállítani, oly módon, hogy a gyerekek ingyen bérletet kapnak és azzal bármelyik Volán 
járaton utazhatnak Királyhegyes és Makó között. A bérletet az iskola veszi meg nem a szülo 
és annak fedezetét a többcélú társulás biztosítja. Azt kértem a Volántól, hogy ezen okok miatt, 
különösen reggel nagyobb, 45 fos buszt állítsanak járatba és a járatmódosítást egyeztessék le 
idoben, megfelelo módon az utasokkal. 
Új társulásként muködik az Ivóvízminoség-javító társulás, amelybe a mi önkormányzatunk is 
belépett. Most megjelent a sajtóban, hogy az ÁNTSZ vizsgálja az ivóvizek arzén tartalmát, és 
sok helyen ez az érték túl van a határértéken. Az ivóvízminoség-javítás már hat éve téma, de 
nem halad és most elkezdik hatósági oldalról szorongatni a tulajdonosokat. Ez odáig fajulhat, 
hogy zacskós vizet kell esetleg majd a lakosságnak szolgáltatni.  
Tájékozatom a képviselo-testületet, hogy szennyvíz ügyben egy biztosító tárgyalni kívánt az 
önkormányzattal, de késobbre halasztottam ezt a kérdést.  
Megkérdezem a képviselo-testület tagjait, hogy a napirendhez kérdés, észrevétel van-e? 
 
Katona István alpolgármester: A reggeli buszjáratnál a sok utas miatt jó lenne, ha nagyobb 
busz jönne a faluba. 
 
Horváth Lajos polgármester: Az iskolabusz tárgyalás kapcsán én is ugyan ezt kértem a Volán 
társaságtól és erre ígéretet is kaptam. 
 
A napirendhez kapcsolódóan nem hangzott el hozzászólás. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
18/2010.(II.25.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
V. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselo-testület 
részérol? 
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
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VI. napirendi pont 
Egyebek 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Megkérdezem a képviselo-testületet, hogy van-e bárki részérol 
valamilyen észrevétel? 
 
Katona István alpolgármester: Azt vettem észre, hogy minden délután egy kutya járkál az 
iskola környékén és a gyerekektol elveszi, illetve oda adják neki az uzsonnájukat. Intézkedni 
kellene ez ügyben, és kutya gazdáját felszólítani. 
 
Horváth Lajos polgármester: A település or segítségével intézkedni fogunk, mert a kutya 
gazdája ismert. 
 
A napirend keretében egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselo-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. Köszönöm a képviselo-testület munkáját, a képviselo-testületi ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzo 
 
 
 
 
Dávid József        Miklós Imre 
képviselo             képviselo 
jkv. hitelesíto        jkv. hitelesíto 
 
 
 
 
 


